
BRM.0012.14.6.2016     
 

Protokół nr 18/2016 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego  

w dniu 29 sierpnia 2016 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 9
00

,  zakończyło się o godz.9
50

. 
 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy wymagane 

przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 do 

protokołu.  
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2016 r. 

2. Zapoznanie się z informacją o możliwości nieodpłatnego przekazania części ul. 

Solankowej i części ul. Rąbińskiej przez Powiat Inowrocławski na rzecz Miasta 

Inowrocławia.  

3. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

4. Sprawy bieżące. 
 

Ad.1 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2016 r. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I 

półrocze 2016 r. wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za I półrocze 2016 r, informacją o przebiegu wykonania planu finansowego 

Biblioteki Miejskiej  i KCK w Inowrocławiu za I półrocze 2016 r. Poinformowała 

również o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przebiegu wykonania 

budżetu Miasta za I półrocze 2016 r.  

Przedstawione informacje stanowią załącznik do protokołu XXII sesji Rady Miejskiej  

z 26 września 2016 r.  
 

Janusz Radzikowski- Przewodniczący Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

Pani Skarbnik wspomniała, że Biblioteka ma większe dochody. Czym to jest 

spowodowane? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Spowodowane jest to większymi środkami z dotacji.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Nadwyżka budżetowa pewnie nie wynika z oszczędności tylko z niezrealizowanych 

inwestycji. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Ściągalność podatków ulega w niektórych przypadkach poprawie.   
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Maciej Basiński: 

Ja konsekwentnie będę się upierał, że informacja o KCK jest mało szczegółowa i nic  

z niej nie wynika. Nie rozumiem w dalszym ciągu dlaczego Komisja Uzdrowiskowa 

opiniuje informacje dotyczące Biblioteki Miejskiej i KCK. Skoro już jest przygotowana 

taka informacja to moim zdaniem powinna być czytelna i zrozumiała, powinniśmy 

poznać szczegółowo poszczególne rozliczenia.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Informacje zostały przedstawione tak jak w projekcie budżetu. Myślę, że jeśli zechce pan 

zobaczyć szczegółowe rozliczenia to zostaną panu udostępnione.  
 

Elżbieta Jardanowska: 

Materiał jest przedstawiony z tego co już wcześniej mówiła p. Skarbnik, zgodnie  

z wytycznymi. O szczegółowe rozliczenie musi pan wystąpić personalnie do dyrektor 

KCK.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze inne pytania? Nie widzę przechodzimy do przegłosowania każdej 

informacji z osobna.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Miasta Inowrocławia za I półrocze 2016 r.? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej za I półrocze 2016 r.  
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej Inowrocławia za I półrocze 2016 r.? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Kujawskiego Centrum Kultury za I półrocze 2016 r.? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 
 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Ad. 2 Zapoznanie się z informacją o możliwości nieodpłatnego przekazania części  

ul. Solankowej i części ul. Rąbińskiej przez Powiat Inowrocławski na rzecz Miasta 

Inowrocławia. Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Nieodpłatne przekazanie przez Starostę Inowrocławskiego na rzecz Miasta Inowrocławia 

nieruchomości stanowiących część pasa drogowego ulicy Solankowej i Rąbińskiej jest 

możliwe zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami. Jednakże, aby 

mogło dojść do nieodpłatnego przekazania nieruchomości stanowiących pasy drogowe 

pomiędzy jednostkami samorządu terytorialnego nieruchomościami muszą mieć 

uregulowane stany prawne.  
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Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Z informacji jaką otrzymaliśmy wynika, że trzy nieruchomości wchodzące w skład pasa 

drogowego ul. Solankowej nie mają uregulowanego stanu prawnego. Z wnioskiem  

o uregulowanie stanów prawnych tych trzech nieruchomości winien wystąpić Starosta 

Inowrocławski do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego. Ja wystąpię do pana Starosty  

z prośbą, aby taki wniosek do Wojewody wystosował.  
 

Czy ktoś z państwa w tym punkcie chciałby zabrać głos? Nie widzę, wobec tego 

przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad.  
 

Ad.3 Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Przechodzimy do 

głosowania.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu? 
 

głosowanie:    za głosowało –  5, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ul. Rąbińskiej  

i Łubinowej. Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Janusz Radzikowski  - Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Przechodzimy do 

głosowania.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Chciałbym dodać jeszcze, że w trakcie dwukrotnego wyłożenia projektu planu do 

publicznego wglądu, które nastąpiło w terminie od 18 września do 20 października 2015 

r. i od 30 maja do 1 lipca 2016 r. oraz 14 dni po nich następujących nie wniesiono 

żadnych uwag do wyłożonego projektu planu.  
 

Janusz Radzikowski  - Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:    za głosowało –  5, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

W materiałach na komisję otrzymaliśmy do zaopiniowania również projekt miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego  

w rejonie ul. Orląt Lwowskich. Projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Proszę o przedstawienie projektu przez p. Naczelnika Romualda Kaisera.  
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Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Projekt ten też był dostosowany do wniosku właściciela nieruchomości. Uznając wniosek 

za słuszny w pewnym zakresie dopuszczono usługi, ale o wymiarach przekraczających 

75% tylko jeśli będą to usługi zdrowia. W pozostałym zakresie tylko w takich procentach 

o jakich mówi ustawa.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do  przedstawionego projektu? Nie widzę.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ul. Orląt 

Lwowskich?  
 

głosowanie:    za głosowało –  5, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt.  
 

Ad. 4 Sprawy bieżące.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Pozwoliłem sobie dzisiaj na Komisję zaprosić p. Maciej Kasperkowiaka, który drogą 

elektroniczną wystąpił do mnie z prośbą o załatwienie pewnych kwestii.  

Pierwszą z nich jest możliwość zarezerwowania środków w budżecie na adaptację, 

ulepszenie, poprawienie drobnych rzeczy, które mają wpływ na jakość życia 

mieszkańców i atrakcyjność, czy dostępność przestrzeni miejskiej. W związku z tym, że 

jest z nami p. Naczelnik Wydziału Inwestycji proszę p. Kasperkowiaka  

o uszczegółowienie tej prośby.  
 

Maciej Kasperkowiak – mieszkaniec Miasta: 

Planowany jest budżet na przyszły rok. W trakcie roku pojawiają się rzeczy, które można 

byłoby wykonać bez nakładów dużych środków finansowych. Gdzie można zgłosić 

wniosek, aby zarezerwować środki w budżecie na poprawienie drobnych rzeczy? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich: 

W chwili obecnej są otwarte drzwi budżetu obywatelskiego. Mój wydział, czyli Wydział 

Inwestycji ma konkretny budżet zadaniowy na konkretnie nazwane inwestycje, które rada 

zatwierdza. Wydział Dróg i Transportu oraz Wydział Gospodarki Komunalnej posiadają 

tzw. „budżet worek” na wykonywanie inwestycji w swoim zakresie. Jeśli chodzi  

o drobne rzeczy to najlepiej byłoby wystąpić do Naczelnika WDiT, ażeby zaplanować na 

przyszły rok wykonanie napraw w zakresie tego wydziału.  
 

Maciej Kasperkowiak – mieszkaniec Miasta: 

Dziękuję bardzo za wyjaśnienie tej kwestii. W pierwszej kolejności udam się do  

p. Mikołajczak.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Jeśli pana propozycje byłyby w zakresie Komisji Uzdrowiskowej możemy jako Komisja 

wystąpić z wnioskiem do p. prezydenta.  

Kolejna kwestia dotyczy publikacji terminów komisji branżowych. Chciałbym pana 

poinformować, że terminy Komisji są na bieżąco publikowane.  
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Maciej Kasperkowiak – mieszkaniec Miasta: 

Inna sprawa jaka mnie interesuje dotyczy publikacji w BIP rejestru umów jakie zawiera 

Urząd Miasta. Mam wiedzę od innych samorządów, że prowadzą publikację takiego 

rejestru. Chodzi o to, ażeby każdy mieszkaniec miał możliwość dostępu do tego rodzaju 

informacji.  
 

Elżbieta Jardanowska: 

Ja nie do końca rozumiem, dlaczego my na dzisiejszym posiedzeniu Komisji na ten temat 

rozmawiamy. Nie posiadamy wiedzy w jakim temacie zwrócił się pan Kasperkowiak do 

Przewodniczącego Komisji i nie posiadamy żadnej korespondencji w tym zakresie.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Pozwoliłem sobie zaprosić p. Kasperkowiaka na posiedzenie Komisji z uwagi na to,  

że wystąpił do mnie z prośbą o pomoc. W sprawie publikacji rejestru umów wystąpię już 

dzisiaj z interpelacją międzysesyjną do pana Prezydenta.  

Czy są inne sprawy bieżące? Nie widzę. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Janusz Radzikowski 
Protokółowała 

Justyna Gaczkowska 


